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Dato: 12. april 2005

Kontor: Udlændingelovskontoret

J.nr.: 2005/4011-129

Sagsbeh.: LEJ

Fil-navn: FT-spm/IU-spm/L 79/nr.

Besvarelse af spørgsmål nr. 13 ad L 79 stillet af Folketingets udvalg for Udlændinge-
og Integrationspolitik til ministeren for flygtninge, indvandrere og integration den 4. 
marts 2005.

Spørgsmål:

”Ministeren anmodes om at yde teknisk bistand til udformning af et ændringsforslag, hvoref-
ter der indsættes en ”evalueringsbestemmelse” i loven, som sikrer, at der foretages en eva-
luering af de ændrede regler på kvoteområdet efter tre år.”

Svar:

Lovteksten til et ændringsforslag til lovforslag nr. L 79, hvorved der indsættes en ”evalue-
ringsbestemmelse”, som sikrer, at der foretages en evaluering af de ændrede regler på kvo-
teområdet efter tre år, vil kunne se således ud:

Ændringsforslag til

Forslag nr. L 79 til lov om ændring af lov om danskuddannelse til voksne udlændinge m.fl.,
integrationsloven og udlændingeloven (Styrkelse af familiesammenførtes danskindlæring, 
fremrykket og intensiveret danskuddannelse til flygtninge, ændret udvælgelse af og styrket 

integrationsindsats over for kvoteflygtninge m.v.)

Ændringsforslag

Til § 3

1. Efter § 65 indsættes:

§ 65 a: Ministeren for Flygtninge, Indvandrere og Integration vil i folketingsåret 2007-2008
over for Folketinget redegøre for, om der er behov for at ændre i betingelserne for udvælgel-
se af kvoteflygtninge.
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Jeg kan ikke tilslutte mig et sådant ændringsforslag.

Det fremsatte lovforslag om ændringer på kvoteområdet er ikke et lovforslag vedrørende en 
helt ny lov eller regulering af et helt nyt område. Der er tale om visse ændringer af den eksi-
sterende ordning på kvoteområdet, og mange af elementerne i den eksisterende ordning og 
praksis på dette område videreføres.

Regeringen vil nøje følge med i administrationen af de foreslåede regler og konsekvenserne 
af ændringerne. Jeg vil i den forbindelse fremover ved udgangen af et kalenderår over for 
Folketinget redegøre for det forløbne års genbosætning af kvoteflygtninge i Danmark. Endvi-
dere kan Folketingets medlemmer og udvalg til enhver tid anmode om oplysninger om admi-
nistration m.v. af genbosætningen. Jeg finder derfor ikke, at der er behov for en særlig eva-
lueringsbestemmelse.


